



嘉麟樓月餅及禮品籃訂購表格 (企業客戶專用)
Spring Moon Mooncake and Hamper Order Form
(Exclusively for Corporate Clients)

項目 Items	價格(港元) Price (HK\$)	數量 Quantity	合計 Subtotal
迷你奶黃月餅 (每盒八件) Mini Egg Custard Mooncakes (8 pieces per box)	580		
凡訂購 5 至 10 盒月餅，可獲九折優惠; 訂購 11 至 100 盒月餅，優惠為八五折。如欲訂購 100 盒或以上，請直接與銷售部經理聯絡以查詢折扣優惠。 A 10% discount will be applied for orders of 5-10 boxes; a 15% discount will be applied for orders of 11-100 boxes. For orders of 100 boxes or more, please contact Sales Manager for special discount rate.			
中秋節高級禮品籃 (包括嘉麟樓迷你奶黃月餅一盒、XO 辣椒醬一盒、琥珀芝麻合桃一盒、雲南遠年普洱一盒、35 頭花膠、海參、北海道元貝、花菇) Mid-Autumn Festival Premium Gourmet Hamper (Mini egg custard mooncakes, XO chilli sauce, caramelised sesame walnuts, Yunnan aged Pu Er tea, 35-head fish maw, sea cucumber, Hokkaido conpoy, Shiitake mushroom)	2,680		

聯絡人資料(必填) Contact Details (Required Field)

顧客/ 公司姓名 Name of Customer/ Company:

聯絡人姓名 Contact Person:

聯絡電話 Contact Number:

電郵 E-mail:

領取日期 Collection Date:

領取地點 Collection Venue:

漢口廳 I
尖沙咀中間道 18 號
半島酒店辦公室大樓 6 樓
早上 11 時至下午 8 時

Hankow I
6/F, The Peninsula Office Tower,
18 Middle Road, Tsim Sha Tsui
11:00 am - 8:00 pm

付款方式 Payment Method

Mooncake and hamper are subject to availability and while stock lasts. Upon receipt of order, an email will be sent to you within 48 hours as acknowledgement record. Please complete the transaction through the payment link. For enquiries, please call Spring Moon at +852 2696 6828 or email mooncakephk@peninsula.com

月餅及禮品籃數量有限，售完即止。嘉麟樓將在收到訂購表格後 48 小時內發送電郵給予閣下，以確認收妥訂單。請參閱電郵中的連結並完成付款手續。如有查詢，請致電+852 2696 6828 或電郵至 mooncakephk@peninsula.com

領取方法 (只適用於禮品籃) Collection Method (For Hampers Only)

<input type="checkbox"/> 香港半島酒店漢口廳 領取 Collection at Hankow	領取日期 Collection Date: _____	受禮人 Recipient: _____
<input type="checkbox"/> 送遞服務 Delivery	送遞日期 Delivery Date: _____	電話 Contact No: _____
公司及部門名稱 Company Name and Department: _____		
送遞地址 Delivery Address: _____		
賀卡訊息 (如需要) Message on Gift Card (If required): _____		

條款及細則:

- 月餅券須於 2021 年 8 月 20 日至 9 月 21 日期間領取，而領取月餅及中秋節豪華禮品籃日期為 2021 年 8 月 31 日至 9 月 21 日期間領取。
- 預訂時須繳付全數金額。所有已經過數之金額或逾期不提取月餅券、月餅及禮品籃，將不獲退款。
- 送遞服務費用為 250 港元，以每個送遞點及每個禮品籃計算，只適用於香港特別行政區的住宅或商業區 (不包括香港國際機場、東涌、馬灣、愉景灣及偏遠地區)。
- 禮品籃須於三個工作天前訂購。如貨源不足，嘉麟樓將安排同等價值之禮品代替並視乎供應情況而定。
- 如欲送遞禮品籃，必須填寫受禮人之聯絡資料。若因資料不詳而未能如期送遞，嘉麟樓保留於再次運送禮品籃時徵收附加費之權力。
- 如有任何爭議，香港半島酒店保留最終決定權。

同意書 我們可能收集及處理有關閣下的健康及醫療資料 (例如過敏反應和食物喜好相關資料)，以確保我們能為閣下提供安全的餐飲服務 (特別類別資料)。

本人同意香港上海大酒店有限公司及其附屬公司*為上述目的並根據「資料隱私和安全政策」處理本人的特別類別資料。

最新消息及優惠 本人希望收到香港上海大酒店有限公司及其附屬公司* (包括半島酒店集團) 有關產品和服務**的推廣資訊、活動邀請、特別優惠和最新消息，並同意其使用本人的個人資料，作以下聯繫途徑：

電郵

您可以隨時選擇停止接收以上資訊或更改您的喜好選項，亦可電郵至 privacy@peninsula.com 與我們聯繫。

*香港上海大酒店有限公司旗下公司一覽：hshgroup.com/privacy-policy/Entities.ashx

**有關產品和服務的推廣資訊、邀請、優惠及最新消息包括：酒店、商場、餐飲、水療、商品、品牌公寓、旅遊服務和特別活動。

Terms and Condition:

- Mooncake vouchers must be collected between 20 August and 21 September 2021. Mooncakes and Mid-Autumn Festival Deluxe Gourmet Hampers must be collected between 31 August and 21 September 2021.
- Full payment is required when placing the order. No refund will be made once the transaction is completed or if the mooncakes, mooncake vouchers and Mid-Autumn Festival Deluxe Gourmet Hamper are not collected on the given date.
- A delivery charge of HK\$ 250 is applicable for per drop point and per hamper, except restricted area (e.g. Hong Kong International Airport, Tung Chung, Ma Wan, Discovery Bay or remote areas).
- Hamper orders must be placed at least three working days prior to delivery. We respectfully advise you that if certain products are unavailable at time of order, products with the same value will be substituted. Orders are subject to availability.
- For the delivery of hampers, recipient's contact information must be completed in full. Spring Moon reserves the right to levy additional delivery attempts made due to incomplete recipient details.
- In case of dispute, The Peninsula Hong Kong reserves the right to make the final decision.

YOUR PERMISSION We may collect and process your health and medical information (e.g. relating to allergies and food preferences) so that we can provide our food and beverage services safely to you ("Special Category Data").

I agree to the processing of my Special Category Data by the HSH Group and its affiliates* for the purposes set out above and in accordance with the Data Privacy & Security Policy.

NEWS & OFFERS I would like to receive promotions, event invitations, unique offers, and news about the products and services** of the HSH Group and its affiliates*, including The Peninsula Hotels, and agree to their use of my personal information to be contacted via:

Email

You can opt out of these messages or change your preference at any time or by contacting us at privacy@peninsula.com

*The list of companies in the HSH Group can be found on hshgroup.com/privacy-policy/Entities.ashx

**The list of products and services to which the promotions, invitations, offers and news will relate are as follows: hotels and arcades, food and beverage, spa, merchandise, branded residences, touristic services and special events.

內部專用欄 Internal use only	負責職員 Handled by:	收取表格日期 Received Date:
訂單確認日期 Confirmation Date:	繳款日期 Charge Date:	取貨日期 Collection Date: